
RADA M IASTA MA RKI
AI . J. Pil sud skiego 95

05-270 MARKI
tel. : 227811003
wo j . Mazowieckie

PROTOKOL nr 59
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sift w dniu 12 grudnia 2013 roku

c

c

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej (kontynuacja) .
5. Analiza Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 role
6. Propozycje do Planu Pracy Komisji Rewizyjnej w 2014 roku.
7. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.
8. Sprawy rozne.
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt 4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej Ckontynuacja).

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz czlonkowie komisji otrzymali materialy 0 kt6re
wystapili dot. Dzialalnosci Zespolu Obslugi Plac6wek Oswiatowych w Markach w latach
2011-2012. Materialy stanowia zalacznik nr 2.

Pan Andrzej Motyka Dyrektor Zespolu Plac6wek Oswiatowych w Markach przeanalizowal
przekazany Komisji Rewizyjnej material dot. Dzialalnosci ZOPO w latach 2011-2014. Pan
Andrzej Motyka Dyrektor ZOPO poinformowal m.in. 0 kwestiach dot.; struktury
zatrudnienia w ZOPO; kosztach zwiazanych z zatrudnieniem w Zespole; wydatkach
zwiazanych z biezacym utrzymaniem ZOPO; zadan realizowanych przez Zesp6l w imieniu
gminy.
Pan Andrzej Motyka poinformowal rowniez czlonk6w komisji 0 przeprowadzonych robotach
remontowo - modemizacyjnych w poszczeg61nych plac6wkach oswiatowych.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Elzbieta Brzozowska, radny Dariusz Pietrucha,
Burmistrz Janusz Werczynski , radny Pawel Pniewski, radny Radoslaw Dec. Przewodniczacy
Komisji.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. koszt6w zwiazanych z czynszem za najem lokalu w
kt6rym znajduje sie siedziba ZOPO; programu stypendialnego; ilosci zlozonych wniosk6w
stypendialnych; remont6w prowadzonych w szkolach przez Dyrektor6w plac6wek;
propagowania informacji dot. naboru do szkoly ponadgimnazjalnej w ZS nr 1 w Markach;
zgloszenia szkoly ponadminazjalnej do powiatowej bazy danej; sfinansowania zakupu
podrecznikow dla potrzebujacych uczni6w; przeprowadzania kontroli zarzadczych i audytu
wZOPO.

Pan Dyrektor poinformowal rowniez, iz od 2017 roku gmina jest zobowiazana zapewnic
miejsca w przedszkolach publicznych wszystkim dzieciom ze swojego terenu.



Przewodniczacy Komisji zarzadzil J minutowa przerwe,

Przewodniczacy Komisji zaproponowal dokonanie podzialu prac zwiazanego
z przygotowaniem sprawozdan z poszczeg6lnych spotkan z jednostkami organizacyjnymi
gminy; radny Pawel Pniewski przygotuje sprawozdanie dot. ZOPO, radny Radoslaw Dec
przygotuje sprawozdanie dot. ZUK-u, Przewodniczacy Komisji przygotuje sprawozdanie dot.
Zasob6w mieszkaniowych, natomiast radna Elzbieta Brzozowska przygotuje uwagi do
sprawozdan.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz komisja zajmie silt na kolejnych posiedzeniach
kwestia zwiazana z nielegalnym wysypiskiem przy ul. grunwaldzkiej w Markach; na kolejne
posiedzenie komisji radny Radoslaw Dec zobowiazany zostal do przygotowania informacji
na temat wysypiska.

Pkt. 5. Analiza Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok.

e Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok stanowi zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz z uwagi na usprawiedliwiona nieobecnosc
Burmistrza Janusza Werczynskiego i Skarbnika Miasta prace nad budzetem rozpoczna silt na
kolejnym posiedzeniu.

Radny Pawel Pniewski zwr6cil silt z pytaniem czy w zwiazku z konieczna zmiana dochod6w
w budzecie na 2014 rok planowana jest autopoprawka projektu czy bedzie zglaszany jak w
roku ubieglym projekt zmian.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz po romowach z Burmistrzem uzyskal informacje,
iz nie bedzie autopoprawki do budzetu, odbywa silt to w ramach prac wlasnych Rady Miasta
Marki.

Dalszej Dyskusji nie podjeto.

C Pkt. 6. Propozycje do Planu Pracy Komisji Rewizyjnej w 2014 roku.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil silt do czlonkow komisji 0 zglaszanie propozycji do Planu
Pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok.

Radny Pawel Pniewski zasugerowal wprowadzenie do Planu Pracy Komisji pkt. dot. realizacji
uchwal Rady Miasta Marki w 2013 roku.

Radna Elzbieta Brzozowska zasugerowala, iz bye moze nalezaloby wprowadzic pkt.
zwiazany z analiza finansowa dochod6w radn ych Rady Miasta Marki z tytulu uzyskanych
diet.

Przewodniczacy Komisj i zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku radnego Pawla
Pniewskiego dot. wprowadzenia do Planu Pracy Komisji pkt. Realizacja uchwal Rady Miasta
Marki podjetych w 2013 roku.
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Glosowanie
za - 4
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety

Nastepnie Przewodniczacy Komisji odczytal Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok.
Plan Pracy Komisji stanowi zalacznik nr 4.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia Planu Pracy Komisji
Rewizyjnej na 2014 rok .

Glosowanie
za - 4
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 0
Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok zostal przyjety,

Pkt. 7. Analiza pism skierowanych do KomisH Rewizyjnej.

Przewodniczacy Komisj i poinforrnowal, iz nie wplynely nowe pisma.

Pkt 8. Sprawy r6zne.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz kolejne posiedzenie komisji odbedzie Sly 8
stycznia 2014 roku 0 godzinie 1100

.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zlozyl zyczenia w zwiazku ze zblizajacyrni sie Swietami
Bozego Narodzenia i Nowym Rokiem.

Pkt 9. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 15 15 Przewodniczacy Michal Jaroch zarnknal posiedzenie Komisj i Rewizyjnej.

protokolowala
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